
О Б Щ И Н С К И  С Ъ В Е Т  –  Л Е В С К И        
 
   Общински съвет – Левски с поименно гласуване /Приложение № 10/, прие 
 

Р  Е  Ш  Е  Н  И  Е 
№ 122 

гр. Левски, 25.04.2024г.           
 
 
относно: Одобряване на Подробен устройствен план – Парцеларен план /ПУП-
ПП/ за елементите на техническата инфраструктура извън границите на 
урбанизираната територия по чл.110, ал.1, т.5. 
 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11, чл.129, ал.1 от ЗУТ, 
 
 

ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ –  ЛЕВСКИ  
 

Р Е Ш И :   
 

1. Одобрява Подробен устройствен план – Парцеларен план /ПУП-ПП/ за 
елементите на техническата инфраструктура извън границите на 
урбанизираната територия за присъединяване към електропреносната мрежа 
на ПИ 43236.312.412 в землището на град Левски, с отреждане                        
„За фотоволтаична електроцентрала“ от съществуващ СРС от ВЕ „Сук“, 
намиращ се в ПИ 43236.292.594 – селскостопански път, преминава през          
ПИ 43236.292.414 – пасище, мера на Община Левски, пресича селскостопански 
път с идент. 43236.292.413, пасище с идент. 43236.312.409 - пасище, мера на 
Община Левски, продължава на север по път с идент. 43236.312.595 и стига до 
нов БКТП, изграден в ПИ 43236.312.412 - собственост на възложителя фирма 
"Инад пропърти“ ЕООД София.                

          2. Дава принципно съгласие за учредяване право на прокарване през 
имот 43236.292.594 – селскостопански път, ПИ 43236.292.414 – пасище, мера 
на Община Левски, селскостопански път с идент. 43236.292.413, пасище с 
идент. 43236.312.409, път с идент. 43236.312.595 на основание чл.64 от Закона 
за енергетиката, което е допустимо и приложимо по разпоредбите на Наредба 
№ 16/19.06.2004г. за сервитутите в енергийните обекти, а именно чл.7, ал.2. 
 
ГЛАСУВАЛИ:     
За – 11 общински съветници, 
Против – 3, 
Въздържали се – 1.          
 
Д-Р ГАЛИН ГРОЗДАНОВ:/п/  
Председател на Общински съвет-Левски  
МЕРЗИЕ АЛИЕВА:/п/    
Младши експерт „Обслужване на Общински съвет”     
 
Вярно с оригинала при Общински съвет,  
Мерзие  Алиева:   
Младши експерт „Обслужване на Общински съвет”  


